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Protokół nr 28/24 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 5 marca 2024 r.,  

w Sali Szkoleniowej Urzędu Miejskiego w Mosinie, ul. Dworcowa 3 

Posiedzenie otworzył o godz. 17.08 Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Agnieszka Gorzyńska. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej 

komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, zgodnie z listami obecności, które 

znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Prowadząca obrady Agnieszka Gorzyńska z uwagi na udział w posiedzeniu gości 

zaproponowała, aby w pierwszej kolejności Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zajęła się 

skargą z dnia 25 listopada 2023 r. dotyczącą braku działań Burmistrza Gminy Mosina 

w zakresie złego stanu technicznego ul. Gen. W. Sikorskiego w Rogalinku. Kserokopia 

przedmiotowej skargi wraz z opinią radcy prawnego oraz stanowiskiem Burmistrza Gminy 

Mosina znajduje się w materiałach komisji. 

Skarżąca [zanonimizowano] odniosła się do wyżej wskazanej skargi. W trakcie swojego 

wystąpienia między innymi wskazała na problem związany z brakiem realizacji inwestycji 

dotyczącej budowy ul. Gen. W. Sikorskiego w Rogalinku wraz z odwodnieniem. Jednocześnie 

między innymi zwróciła uwagę na realizacje w latach minionych projektów budowy tej drogi 

oraz poniesienie w tym zakresie kosztów przez Gminę Mosina. 

W dyskusji nad przedmiotową skargą, poruszono między innymi następujące tematy: 

− obietnic poprzednich i obecnych władz w zakresie realizacji inwestycji dotyczącej 

budowy ul. Gen. W. Sikorskiego w Rogalinku; 

− problemów mieszkańców ul. Gen. W. Sikorskiego w Rogalinku związanych z brakiem 

systematycznego równania tej drogi; 

− problemów mieszkańców ul. Gen. W. Sikorskiego w Rogalinku związanych 

z zalewaniem drogi oraz posesji zlokalizowanych przy tej ulicy oraz kosztów jakie 

ponosi Gmina Mosina w tym zakresie; 

− braku równania dróg na terenie gminy Mosina i problemów z tym związanych; 

− uzyskanych przez skarżącą odpowiedzi na pisma skierowane do Burmistrza Gminy 

Mosina oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej w Mosinie; 

− ustaleń ze spotkania Burmistrza Gminy Mosina Dominika Michalaka, członków 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz mieszkańców ul. Gen. W. Sikorskiego 

w Rogalinku; 

− problemów związanych z ostatnim projektem dotyczącym budowy ul. Gen. 

W. Sikorskiego w Rogalinku; 

− podjętych ustaleń z Wodami Polskimi w zakresie zrzutu wód opadowych 

oraz aktualnych problemów z tym związanych; 

− potrzeby zlecania interwencyjnego równania ul. Gen. W. Sikorskiego w Rogalinku; 
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− wniosku złożonego do Burmistrza Gminy Mosina, aby nie tylko jedna firma równała 

drogi na terenie gminy Mosina oraz aktualnych planów w zakresie równania dróg; 

− przeznaczenia środków finansowych z dodatkowego funduszu sołeckiego Sołectwa 

Rogalinek na wyrównanie dróg gruntowych kruszywem. 

Udział w niej wzięli: mieszkanka ul. Gen. W. Sikorskiego w Rogalinku [zanonimizowano], 

skarżąca[zanonimizowano], prowadząca obrady Agnieszka Gorzyńska, radna Elżbieta 

Jarecka oraz radny Mieczysław Rożek.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła jednogłośnie, czyli 4 głosami „za” - wniosek nr 1 

w sprawie uznania pisma z dnia 25 listopada 2023 r. dotyczącego braku działań Burmistrza 

Gminy Mosina w zakresie złego stanu technicznego ul. Gen. W. Sikorskiego w Rogalinku 

za skargę pod względem formalnoprawnym. 
Następnie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przeprowadziła dyskusję dotyczącą sposobu 

rozpatrzenia przedmiotowej skargi. W wyniku przeprowadzonej dyskusji wyżej wymieniona 

komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie przyjęła jednogłośnie, czyli 4 głosami „za” – wniosek 

nr 2 w sprawie uznania za zasadną skargę z dnia 25 listopada 2023 r. dotyczącą braku działań 

Burmistrza Gminy Mosina w zakresie złego stanu technicznego ul. Gen. W. Sikorskiego 

w Rogalinku. 

Prowadząca obrady Agnieszka Gorzyńska dokonała podsumowania w zakresie omawianej 

skargi. Następnie wskazała, iż na posiedzeniu omówione zostanie również pismo nazwane 

„Skargą na działanie Burmistrza w postaci usunięcia ławek przy Kanale obok targowiska 

w Mosinie”. Kserokopia przedmiotowego pisma wraz z opinia radcy prawnego znajduje się 

w materiałach komisji. Jednocześnie między innymi poinformowała, że członkowie Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji zapoznali się z dokumentacją dotyczącą przedmiotowego pisma. 

Dodatkowo między innymi przedstawiła swoją opinię na temat potrzeby lokalizacji ławek 

na promenadzie przy Kanale Mosińskim. Ponadto wskazała, że będzie wnioskować, aby ławki 

pozostawić w miejscu wskazanym w omawianym piśmie. 

Radny Mieczysław Rożek odnosząc się do wypowiedzi prowadzącej obrady Agnieszki 

Gorzyńskiej wskazał, że należy również wzmóc kontrole Straży Miejskiej w Mosinie w tej 

lokalizacji.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła jednogłośnie, czyli 4 głosami „za” - wniosek nr 3 

w sprawie uznania pisma z dnia 18 stycznia 2024 r., nazwanego „Skargą na działanie 

Burmistrza w postaci usunięcia ławek przy Kanale obok targowiska w Mosinie”, za wniosek 

w rozumieniu art. 241 Kodeksu postępowania administracyjnego i tym samym przekazania 

go Burmistrzowi Gminy Mosina jako organowi właściwemu do załatwienia sprawy, zgodnie 

z art. 242 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego. Następnie wyżej wymieniona 

komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie przyjęła jednogłośnie, czyli 4 głosami „za” - wniosek 

nr 4 w sprawie analizy zasadności usunięcia ławek przy Kanale obok targowiska w Mosinie. 

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji brzmi, aby ławki pozostały. Jednocześnie 

komisja wnioskuje o częstsze kontrole Straży Miejskiej. 

Radny Mieczysław Rożek między innymi zwrócił uwagę na problem związany z utrzymaniem 

czystości przy ławkach usytuowanych na promenadzie przy Kanale Mosińskim oraz przy 
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pawilonach na ul. Farbiarskiej. Jednocześnie między innymi zwrócił uwagę na problem 

związany z brakiem systematycznej naprawy nawierzchni dróg, wyrażając przy tym opinię 

na temat działań w tym zakresie Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Mosinie. Ponadto 

zwrócił uwagę na problem związany ze złym parkowaniem samochodów na terenie miasta 

Mosina i potrzeby zwiększenia kontroli ze strony Straży Miejskiej w Mosinie. 

Radny Witold Ostrowicz oraz prowadząca obrady Agnieszka Gorzyńską odnieśli się 

do wypowiedzi radnego Mieczysław Rożka. 

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ SKARG, WNIOSKÓW i PETYCJI:  

1. Komisja wnioskuje o uznanie pisma z dnia 25 listopada 2023 r. dotyczącego braku 

działań Burmistrza Gminy Mosina w zakresie złego stanu technicznego ul. Gen. 

W. Sikorskiego w Rogalinku za skargę pod względem formalnoprawnym. 

2. Komisja wnioskuje o uznanie za zasadną skargę z dnia 25 listopada 2023 r. dotyczącą 

braku działań Burmistrza Gminy Mosina w zakresie złego stanu technicznego ul. Gen. 

W. Sikorskiego w Rogalinku. 

3. Komisja wnioskuje o uznanie pisma z dnia 18 stycznia 2024 r., nazwanego „Skargą 

na działanie Burmistrza w postaci usunięcia ławek przy Kanale obok targowiska 

w Mosinie”, za wniosek w rozumieniu art. 241 Kodeksu postępowania 

administracyjnego i tym samym przekazania go Burmistrzowi Gminy Mosina jako 

organowi właściwemu do załatwienia sprawy, zgodnie z art. 242 § 1 Kodeksu 

postępowania administracyjnego. 

4. Komisja wnioskuje o przeanalizowanie zasadności usunięcia ławek przy Kanale obok 

targowiska w Mosinie. Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji brzmi, aby ławki 

pozostały. Jednocześnie komisja wnioskuje o częstsze kontrole Straży Miejskiej. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 17.48. 

protokołowała przewodniczyła 

(-) Anita Ćwiklińska (-) Agnieszka Gorzyńska 


